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Zaterdag 2 december was het zover. Sinterklaas was met zijn pieten aanwezig op het sportpark en in
de kantine van SIOL voor alle kinderen van de teams JO7, JO8 en JO9. De pieten stonden de teams bij
de poort al op te wachten om hen te begeleiden naar de kleedlokalen. Ook tijdens de warming-up
deden de pieten enthousiast met de kinderen mee. Om beurten mochten de teams bij de Sint in de
kantine komen. Hier had de goedheiligman voor elk team een leuk verhaaltje of een anekdote
paraat. En natuurlijk gingen alle kinderen met een leuk cadeautje naar huis. Leuk om al die blije (en
soms wat gespannen ) gezichtjes te zien. Het geheel was super geregeld door de
activiteitencommissies van SIOl en JVC.
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DE Flits
2023-december

volg ons!

clubblad jvc cuijk

Sinterklaas en zijn pieten bij de jeugd van SIOL / JVC

Wist u dat het inzamelen van Oud Papier –
ondanks de fors vermindere kiloprijs- nog steeds
een zeer mooie inkomstenbron is voor onze
voetbalvereniging. In 2023 heeft het ongeveer
€4000,- opgebracht! 
Dus: breng uw oud papier ook in het nieuwe jaar
naar de JVC Cuijk papiercontainer. Iedere kilo is er
weer één! Samen zorgen we ervoor dat de
container iedere week zo vol komt!

jvc cuijk en oud papier
Elke wijk van Cuijk komt aan de beurt. Het
Wegedoornplein in de Heeswijkse Kampen, het
terrein achter het Patrijzenveld in de Padbroek,
het Valuweplein in Cuijk-Noord en het
parkeerterrein bij de Aldi in het Centrum.
Onderaan de website van JVC Cuijk vindt u het
nieuwe rooster voor de 1e helft van 2024 in welke
Cuijkse wijken de containers iedere week te
vinden zijn! 

Wij wensen alle JVC’ersprettige feestdagen en een voorspoedig 2024. 
Graag willen wij je onder het genot van een hapje en drankje onze beste wensen overbrengen. 
Wij nodigen u van harte uit voor de nieuwjaarsreceptie op 6 januari vanaf 14.30 uur om samen het
glas te heffen op het nieuwe jaar.

uitnodiging nieuwjaarsreceptie

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk


JVC_Cuijk jvc.cuijk

EVEN KENNISMAKEN MET... gerard van thiel

DE Flits clubblad jvc cuijk

In de vorige Flits hebben we kennisgemaakt
met Frank Peeters. We zijn de straat
overgestoken en gaan nu in gesprek met
Gerard van Thiel, de overbuurman van Frank
in Cuijk-centrum.

In de Eregalerij van onze vereniging zien we
de naam Gerard van Thiel twee keer staan.
Voor degenen die je niet kennen, wat heb je
dan wel niet allemaal bij JVC Cuijk gedaan?
Ik ben begonnen als leider van het team van
onze oudste zoon Remco.
Daarna al snel coördinator leeftijdsgroep
Eetjes,
Hierna 7 jaar voorzitter jeugdbestuur en vanuit
deze functie zitting in het hoofdbestuur.
Na het jeugdvoorzitterschap een aantal jaren
wedstrijdsecretaris senioren.
Ben ook betrokken geweest bij de
voorbereiding en aanleg van het kunstgrasveld
en verbouwing van de kleedkamers en kantine.
Later ook bij de bouw van de extra
kleedkamers.

Ook nu ben je nog steeds actief voor onze
club. Voor velen niet op de voorgrond, maar
o zo belangrijk. Wat ben je nu druk mee?
Ik heb nu nog actief bezig met de
ledenadministratie van de senioren van JVC
Cuijk.
Daarnaast lid van de sponsorcommissie waar
ik met name de administratie verzorg.
Zorg voor het aanmaken van nieuwe
reclameborden.

Wat is jouw drijfveer om zo actief te zijn voor de
vereniging?
Ik vind het voetbalspelletje leuk en wil ook iets
betekenen voor de club JVC Cuijk.

Je komt oorspronkelijk niet uit Cuijk, toch? 
Nee ik kom uit Velp bij Grave.

Hoe ben je dan bij JVC Cuijk betrokken geraakt?
Sinds onze 2 zonen zijn gaan voetballen bij JVC Cuijk
ben ik hierbij actief betrokken heb dit niet meer los
gelaten. 

Heb je zelf ook gevoetbald? 
Ja tot mijn 10de jaar. Daarna ben ik gaan
zaalhandballen en heb dit tot mijn 40 ste jaar
gedaan bij UVG in Boxmeer op 3e divisie niveau.
Hierna nog diverse jaren in de zaal gevoetbald.
Altijd als keeper.

Vele jaren geleden was je samen met Ankie hele
zondagen op het sportpark. Als supporter van
jullie Remco en Frank bij ut twed en ut derd en
daarna bin ut urst. Dat was een mooie en
gezellige tijd…vertel eens..
Omdat we beide van het voetbalspelletje houden
gingen we zo veel als mogelijk naar de wedstrijden
van onze zoons kijken. Eerst bij de jeugd op de
zaterdagen en later toen ze bij de senioren speelde
op de zondagochtend. Daarna gingen we als
mogelijk op de zondagsmiddag naar het eerste
kijken. Op die manier was onze zondag aardig
ingevuld.

Naam:                       Ferard van Thiel 
Burgerlijke staat:    Gehuwd met Ankie

Woonplaats: Cuijk
Kinderen: 2 zoons en 5 kleinkinderen
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Voetballen de mannen nog?
Ja, Remco voetbal nog actief in de zaal. En
traint zelf bij Nuenen mee met de lagere
elftallen.
Frank is enkele jaren geleden gestopt met
voetballen en is gaan hardlopen en
mountainbiken.

Staat er inmiddels ok al een nieuwe
generatie Van Thielletjes op het
voetbalveld?
Ja de zoon van Remco speelt bij Nuenen O12-1.
Ook hij is als zijn opa weer keeper.
Bij dit team zijn Remco en een andere ouder
de trainers en leiders.

Noem eens een paar hoogtepunten van jou
bij JVC Cuijk.
Zelf heb ik geen hoogtepunten meegemaakt,
maar er zijn wel diverse hele mooie momenten
die we met JVC Cuijk hebben meegemaakt. Een
daarvan is het kampioenschap in de 1e Klasse
bij Schijndel waar we moesten winnen en we in
de 90e minuut nog achter stonden en in de
blessuretijd nog 2 keer werd gescoord.
Hierdoor werd niet Schijndel maar JVC Cuijk
kampioen. 

Je gaat wel regelmatig naar za1 kijken. Maken ze
kans op het kampioenschap?
Ik zie in de stand dat diverse teams aan elkaar gewaagd
zijn.
Misschien via een periode, maar dat is al 2 jaar op een
rij niet gelukt.

Wat is -na JVC Cuijk - je favoriete andere voetbalclub
in Nederland:
Dat is Feyenoord op de eerste plaats, gevolgd door PSV.

Welke andere sporten vind jij ook leuk, om te
doen….of om te kijken:
Eigenlijk alle balsporten vind ik leuk.

Een avondje op de bank, wat staat er dan aan op TV?
Ik houd van actualiteitenprogramma’s

Hoe ziet je favoriete vakantie eruit?
Merendeel fietsvakanties in Nederland of Duitsland.

Wat staat er op tafel als jij mag kiezen wat er
gegeten gaat worden?
Ik ben een makkelijke eter en heb geen echte voorkeur.

Heb je nog een boodschap voor de leden van JVC
Cuijk?
Dat JVC Cuijk de weg welke ze enkele jaren geleden zijn
ingeslagen mee door moeten gaan.
Ik vind dat de club op dit moment zeer actieve
bestuursleden en diverse actieve commissies hebben.
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In juni 2023 zijn we als JVC Cuijk samen met de
andere clubs op het sportpark aan de
Groenendijkse Kampen een verkennend onderzoek
gestart naar de vraag of er draagvlak is voor
verdergaande samenwerking tussen deze clubs
(SIOL, Civicum, Bullfighters en handboogvereniging
L’Arc) en tennisvereniging Graaf Herman. Met dat
draagvlak kan gekeken worden naar een nieuwe
inrichting van het totale sportpark, dus een
herschikking van accommodatie en velden. Daarbij
wordt ook goed gekeken naar de behoefte die er is
bij het Merletcollege om de school uit te breiden.
De afgelopen maanden hebben de
vertegenwoordigers van alle verenigingen op een
uiterste plezierige wijze samengewerkt in dit proces,
daarbij begeleid door een door de gemeente Land
van Cuijk ingehuurd extern bureau. Mede op basis
hiervan heeft dit bureau een eerste rapportage
afgerond en aan de gemeente voorgelegd.
Afgelopen dinsdag 12 december heeft het college
van burgemeester en wethouders op basis van dit
rapport besloten, dat zij nu het voornemen heeft
om het huidige sportpark aan de Groenendijkse
Kampen te transformeren naar een openbaar sport-
en beweegpark met nadrukkelijk aandacht voor
ontmoeting en deelname inclusief ruimte voor de
beoogde uitbreiding van het Merletcollege.
Wat betekent bovenstaande nu precies? Het
betekent vooral dat er veel draagvlak is om met alle
partijen de volgende fase in te gaan. Tot nu toe is er
vooral gesproken over draagvlak en heeft het
bureau daarnaast gekeken welke ruimtelijke
mogelijkheden er zijn om tot een sportpark te
komen dat nog veel meer dan nu een openbaar
sport- en beweegpark is.

tRansformatie sportpark groenendijkse kampen
Zoals aangegeven zijn wij als JVC Cuijk enthousiast
over de kansen die een traject als deze biedt. In de
volgende fase zullen we samen met de andere
verenigingen en het Merletcollege verschillende
scenario’s van de mogelijke nieuwe inrichting in
beeld gaan brengen. Het is de bedoeling dat er aan
het einde van eerste kwartaal van 2024 een eerste
schetsontwerp ligt van het nieuwe sportpark. Deze
nieuwe fase zullen we starten door binnenkort ook
een intentieovereenkomst te ondertekenen; een
overeenkomst waarbij we als clubs nog geen
verplichtingen aangaan, maar waarbij we samen
laten zien dat ook wij willen gaan voor een
transformatie van het sportpark aan de
Groenendijkse Kampen naar een modern sport- en
beweegpark voor iedereen in Cuijk. 
Als bestuur van JVC Cuijk vinden wij het belangrijk
dat we de komende periode, waarin de echte
inhoudelijke gesprekken over de toekomst van het
sportpark gaan plaatsvinden, jullie als leden ook
goed op de hoogte blijven houden en actief
betrekken bij de plannen zoals die uitgewerkt gaan
worden. In het eerste kwartaal van 2024 komen we
er zeker bij jullie op terug hoe we dit met de andere
betrokkenen vorm en inhoud gaan geven. 
De raadsinformatiebrief die het college van
burgemeester en wethouders naar de
gemeenteraad heeft gestuurd, kunnen jullie via
deze link terugvinden op de website van de
gemeente Land van Cuijk: 2023-RIB-237 Rapportage
1e fase onderzoek Sportpark Groenendijkse
Kampen te Cuijk LvC - iBabs RIS
(bestuurlijkeinformatie.nl) . Dit geldt ook voor het
rapport van het extern bureau waar in bovenstaand
bericht naar verwezen wordt.

Bestuur JVC Cuijk

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/bd5fbd27-05dd-42ec-a6ed-fa6f429bd92c
https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/bd5fbd27-05dd-42ec-a6ed-fa6f429bd92c
https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/bd5fbd27-05dd-42ec-a6ed-fa6f429bd92c
https://lvc.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/bd5fbd27-05dd-42ec-a6ed-fa6f429bd92c


JVC_Cuijk jvc.cuijk

Even voorstellen: ik ben Johan Lamers, ik heb een aantal jaren gevoetbald bij de zaterdagveteranen van JVC
en ben vader van Rob en Sjoerd die beide de gehele jeugd bij JVC doorlopen hebben.
 
Voor de zomervakantie heeft Bureau Negen (promotor van sportactiviteiten) samen met JVC en het SWOC
het plan opgevat om het Walking Football nieuw leven in te blazen. Een aantal jaren geleden is er ook een
poging gedaan om dit van de grond te krijgen bij JVC maar dit is toen niet gelukt. Bureau Negen, SWOC en
JVC zijn begonnen met het opnieuw onder de aandacht brengenvan Walking Football o.a.via de regionale
krant, social media etc.
 
Jan Schaap heeft in het begin de eerste trainingen geleid. Om toch verzekerd te zijn van een aantal spelers
heeft hij voor de eerste trainingen een aantal spelers van EGS Walking Football, waarvan hij trainer is,
gevraagd om mee te doen. In eerste instantie was er vanuit het “Cuijkse” niet al te veel animo, maar na een
aantal trainingen was er toch een groepje dat er zin in had gekregen. Jan Schaap had al aangegeven de
trainingen niet te kunnen blijven doen in verband met andere verplichtingen.
 
Even dreigde het Walking Footbaal bij JVC stil te vallen, maar met een paar enthousiastelingen hebben we
het toch voor elkaar gekregen om door te gaan. Via mond op mond reclame lijkt het er nu steeds meer op
dat het hele project gaat slagen. De groep bestaat inmiddels uit in totaal twintig personen. Er wordt nu
wekelijks bij JVC Walking Football gespeeld en er staan nu zo’n twaalf, soms zelfs veertien man op het veld.
 
De trainingen worden nu geleid door Harry Kersten, die al bijna een heel leven op voetbaltrainergebied
actief is. Harry geeft fijne trainingen en er wordt volop genoten, met een hoop slappe kwats natuurlijk.
“Nieuwe spelers” geven aan dat het toch best intensief is, wat ze eigenlijk niet verwacht hadden. We zijn
dus met z’n allen lekker actief bezig.
 
De ondersteuning vanuit JVC is bijzonder goed en prettig via Leo Giesbers. Na afloop wordt er koffie (met
een kuukske) gedronken, prima verzorgd door Mientje Branje. 
Dus: heb je na het lezen van dit stukje zin gekregen om te komen kijken of liever nog om de gympen of
voetbalschoenen aan te trekken en met die oude jonge bokken mee te spelen? Kom dan langs bij JVC elke
donderdag om 10.00 uur. Of….ken je mensen voor wie het goed is om wat meer te bewegen en die ook zin
hebben om tegen een balletje te trappen? Breng hen dan op dit goede idee. Ze kunnen zich melden bij:
Johan Lamers 06-4819 1324  -  Bureau 9 (Luc@negen.nl  -  Leo Giesbers (vrijwilligers@jvccuijk.nl)
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walking football bij jvc cuijk
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fase 3 - jeugd
Hieronder vind je een overzicht van de startdata voor de jeugdcompettitie Fase 3 en Fase 4.

De meiden en staf van MO20 hebben een knappe
prestatie geleverd! 
In Fase 1 van deze competitie waren de Cuijkse meiden
alle andere teams de baas en werden ze kampioen.
Fase 2 werd gestart in een hogere poule en na 
7 wedstrijden gespeeld te hebben zijn ze opnieuw
ongeslagen!
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Winterkampioenen

vrijwilligersklussen
Op ons sportpark zijn altijd klussen te doen.
De onderhoudscommissie kan altijd extra handen gebruiken.
Zo zou het mooi zijn als er wielen aan een aantal goals kunnen worden gelast en kan er extra
hulp gebruikt worden bij het snoeien van het park op de volgende momenten in de
kerstvakantie:

woensdag 27 december van 13.30 uur tot 16.00 uur 
donderdag 28 december van 9.00 uur tot 12.00 uur en van 13.30 uur tot 16.00 uur
vrijdag 29 december van 9.00 uur tot 12.00 uur en van 13.30 uur tot 16.00 uur

Gereedschap is aanwezig!
Meld je aan bij: vrijwillgers@jvccuijk.nl

Op naar de hoofdklasse!
Dat geldt voor de kampioenen van JO14-1.
Met 5 gewonnen wedstrijden op rij en 28 doelpunten
voor en maar 2 tegen zijn zij de terechte
winterkampioen in hun eerste klasse!

MO20-1

JO15-4

Deze jongens hebben
alle gespeelde
wedstrijden
gewonnen!
Goed gedaan zeg!

JO10-1

Deze jongens staan
op punten gelijk met
de koploper maar
komen net een paar
doelpunten tekort
voor het
kampioenschap!

JO14-1
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